
1                                                                                                                        

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 09 

На  заседание на 23 юли 2024 г. 

Днес, 23 юли /вторник/ от 10.00 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия за 

връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Председателя на 

комисията г-н Николай Велчев  в 10.35 ч. При направената проверка на кворума беше 

установено, че присъстват    6 /шест/ общински съветници , поради което 

заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията гласуваха  дневен  ред  

както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател за 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател за 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев за 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева - 

7. Драгомир Младенов - 

  Общо гласували:  5 

  в т.ч.: 

                                  За 5 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ТД26-8611/2/17.07.24 г. в.в. с жалба на 
Ради Стамболов 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
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Жалбата и отговора да се изпрати до малката транспортна комисия с Председател 
Димитър Николов 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-68969/09.07.24 г. в.в. с жалба на 
Васил Кръстев  

Л.Христов сподели, че жалбоподателя се е обърнал и към нея. Тя заяви, че прави 
впечатление, че разлика от 13 секунди е между установяването на нарушението и 
заплащането. Служителите на ЦГМ би трябвало да имат търпимост, защото в едно 
и също време всички са били там: и шофьора и служителите. Действително по 
Наредба шофьора трябва изпрати есемеса си докато е в автомобила и това нещо е 
необходимо да се промени. 

Н.Велчев подчерта, че  е необходимо ръководството на ЦГМ да организира курсове за  
служителите си, как трябва да се общува с гражданите и как трябва да се постъпва 
в такива ситуации. 

И.Петров заяви, че е необходимо осъвременяване на нормативната база с вътрешни 
правила, които да бъдат публикувани за всички. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до Постоянната комисия по транспорт и пътна безопасност и до ЦГМ 
предложение за промяна в нормативната уредба относно времевия толеранс от 30 
сек. или 1минута . 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1122/8/09.07.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров 

На заседанието присъства жалбоподателя Иван Петров, който заяви, че в столична 
община се назначават некомпетентни лица, с дефицити. Той подчерта, че  
Решението на СОС №1003 е спряно от него не в съда , а в Министерството на 
социалните грижи. 

Б.Кенарова заяви, че е необходимо да се спазва добрия тон, да не се допускат 
квалификации и обиди по отношение на служители и общински съветници. Тя помоли, 
когато има такъв език на омразата да се спира изказването. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора, като ще се следи до пълното изясняване на случая. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-2912/3/11.07.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров 

И.Петров заяви, че отговора не е изчерпателен. Той сподели, че е необходимо да се 
открият виновните лица, на които да се търси отговорност, защо е допуснато 
това. Той подчерта, че е отменил шест заповеди на кмета без да се ходи в съда. 

Л.Христова сподели, че декларациите за личните данни , които се изискват в  
програми приети с Решение на СОС, като  Програмата за развитие на детско – 
юношеския спорт не може да се смятат за незаконосъобразни. 



И.Петров заяви, че декларацията за съгласие за лични данни е отпаднала. Заповедта 
на кмета е отменена, няма как да се инкорпорира отново по някакъв начин, не 
зависимо дали обществения посредник има такава визия. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Отговор вх.№СОА23-ГР94-4986/12/12.07.24 г. в.в. с жалба на 
Антоанета Овчарова 

Н.Велчев заяви, че тази жалба е гледана многократно в комисията. Той подчерта, че 
кмета на р-н Средец много е забавил отговорите до жалбоподателката. Велчев 
предложи жалбата отново да се препрати до малката транспортна комисия за 
преразглеждане на необходимостта от тези две паркоместа. 

Л.Христова заяви, че от отговора на кмета на района е видно, че в действащия 
регулационния план там не е отредено за паркинг, а в същото време се обособяват 
две паркоместа в платена зона. Затова от комисията да дадат информация – как се 
определят паркоместата, защото едно е отреждане за паркинг , а друго е за 
паркомясто. Всъщност това е разширение на алея  в близост до жилищна сграда да се 
обособява паркоместа, които нарушават спокойствието на гражданите. Тя 
подчерта, че този въпрос трябва да бъде изяснен , тъй като вероятно 
съществуват и други такива места в София. 

И.Петров подчерта, че закона за движение по пътищата е органа, които казва къде, 
какво може да се прави. Не е възможно една комисия да променя закона. Той заяви, че 
хората от ЦГМ са много некомпетентни и искат да завладяват навсякъде и да 
печелят пари. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до Д-я „Транспорт“ с предложение да се извърши проверка в 
присъствието на жалбоподателя. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 6 от дневния ред : Сигнал с вх.№СОА24-НЦ62-739/15.07.24 г. 

Б.Кенарова сподели, че темата е много чувствителна, има голямо обществено 
напрежение покрай ОП“Екоравновесие“ за бездомните кучета и как са обгрижени от 
общината, тъй като има доста голям бюджет. В наредбата е записано, че е 
необходимо изготвянето на Правилник 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до директора на ОП “Екоравновесие“ да информира комисията как е 
организиран процеса. На следващо заседание се покани директора, председателя на 
ПК по Опазване на околната среда , земеделие и гори г-н Красимир Гълъбов и 
жалбоподателя г-жа Ирина Николова.  

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 7 от дневния ред : Писмо вх.№СОА24-ВК66-1053/5/10.07.24 г. относно 
постъпили жалби и сигнали през м.юни 



Л.Христова запозна комисията с писмото. Тя обърна внимание на конкретна жалба 
относно непристойното поведение на контрольори от ЦГМ и предложи да се помисли 
за отношението им към гражданите, като на определен период да се извършва 
методология с персонала. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема писмото за сведение. 

По т. 8 от дневния ред : Разни 

На заседанието присъства гражданина Венцислав Василев, който запозна комисията 
със съществуващ дългогодишен проблем относно осветлението на ремонтирана 
спортна площадка Овча Купел 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Жалбата да бъде изпратена до Улично осветление за отговор. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  10.55 часа. 

Протоколът е изготвен  на 30.07.2024 г. 

                                    Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

    Ст. експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 

                

             П 

 

 

   Николай Велчев 

 

                                     

 

                                          ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                       

                                                  ПК за ВГО:                                                                            П 

                                                                                                                                                                АСЯ ТОДОРАВА                                

                                                   

 

                                                  ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                       

           ПК за ВГО:                                                                            П 

                                                                                                                                          Румен Александров 


